



山梨醇高压加氢搅拌密封生产线应用于长春大成集团

Miyou high pressure mixing, driving and sealing equipment for sorbitol production with hydrogen catalyzing in Changchun Dacheng Industrial Group Company Ltd., China

该高压、高温加氢催化生产山梨醇装置为国内采用机械密封最高参数的生产线，压力 $\leq 16\text{MPa}$ ，温度 $\leq 260^\circ\text{C}$ ，我们提供整个搅拌传动密封装置，实现整个系统自动化远程控制，采用多级防爆保护，使得整个装置在高安全的环境中运行。

This high pressure mixing, driving and sealing equipment is an application of mechanical seal with a highest working parameter in domestic market. The working pressure $\leq 16\text{MPa}$, The working temperature $\leq 260^\circ\text{C}$, This system adopts automatic remote control and multiple anti-explosion protection to meet our client's high safety requirement.



高压加氢催化装置生产线应用于浙江东港集团

Miyou equipment for high pressure with hydrogen catalyzing in Dankong Gourp Co., Ltd. Zhejiang province ,China.

为浙江东港集团提供了转速达 $480\text{r}/\text{min}$ ，压力 $\leq 4.0\text{MPa}$ 的加氢催化反应釜、高压、高速搅拌传动密封装置，整个系统自动控制，解决了客户高效率状态下使用的高要求。

This equipment is a high pressure & high rotating speed device with hydrogen catalyzing whose rotating speed is up to $480\text{r}/\text{min}$, pressure $\leq 4.0\text{Mpa}$. The whole system adopts automatic control. It is satisfying the requirement of high yield.



涂料生产线设备应用于浙江鹏孚隆化工有限公司

Our dispersing reactor and paint mixing reactor in Zhejiang Pfluon Technology Co., Ltd.

整个装置从自动化控制到安装平台均为密友设计制造，为客户提供交钥匙工程。

This automatic control system was designed and manufactured by Miyou Group Co., Ltd.



聚丙烯反应釜生产线应用于山东恒源石化

Miyou polypropylene reactor in Shandong Hengyuan petrochemical company limited in Shandong province, China.

为山东恒源石化提供了连续生产聚丙烯用搅拌传动密封装置，使用压力 $\leq 4.0\text{MPa}$ ，整个产品一体化设计，自动化连续控制。

We supplied with continuous production polypropylene reactor which is a remote control and integrated system , working pressure $\leq 4.0\text{Mpa}$.